
Referat FAU onsdag 20. november 2024 

Tilstede: Hege 4A, Stine Marie 6B, Kjell-Are 7B, Bjørn Tore 4B, Agnieszka 1A, Paulina 3 A + 5.trinn 

(A og B), Silje 2A, Anja, 1.trinn, Ane 7A 

 

1. Vedr. sykkelskur: Det vil ikke komme. Det er da et ønske fra FAU om flere sykkelstativer. 

Det ble diskutert at parkeringsplassen i nærheten av gymsalen er et mulig område for flere 

sykkelstativ. Først og fremst er det snakk om å bruke denne plassen til avfallskontainere 

som graves ned. FAU mener det da trolig også må være mulig med plass til sykkelstativer, 

og at disse da blir mer oversiktlig for de ansatte å følge med på fra skolen.  

 

2. Det kom et spørsmål om kameraene er i drift? Spørsmål til rektor. 

 

3. Vedr. sak om planter/uteområde og dugnad her. FAU vil komme tilbake til spørsmålet når 

våren nærmer seg. 

 

4. Vedr. baller som FAU kjøper inn til skolen: Det er utfordrende for skolen å administrere 

kontroll på ballene. Problematikken er lik på alle skoler, og vi må bare akseptere at det blir 

svinn. 

 

5. Trivselsleder-programmet: Rektor har sagt opp lisensen til TL. Den var fornyet for 

inneværende skoleår gjennom betaling av en faktura tidligere dette skoleåret, og er gyldig 

3 år. Det betyr at et evt. egenutviklet prosjekt i regi av skolen hvor FAU bidrar til 

premier/utstyr/annet., ikke vil være aktuelt før skoleåret 27/28. 

 

6. Trafikksikkerhetsplanen: FAU har svart på høring, sendt til postmottak og til navngitt 

person i kommunen. 

 

7. Natteravn: 7.trinn foresatte får mer info våren 2025. 

 

8. Førstehjelpsutstyr i Ågotneshallen: FAU antar dette er et ansvar for kommunen, men det 

ble besluttet at FAU ønsker å kjøpe inn eget portabelt førstehjelpsutstyr (slik idrettslagene 

gjerne har), til bruk på arrangementer i regi av FAU. 

 

9. SFO og stillerom: Det er ikke kommet stillerom enda, men SFO leder har innført bytte-tid 

på basene og fjernet mulighet for at elevene går mellom basene før byttetid. Elevene kan 

bytte base hvert 30-60 min. SFO-leder setter sjeldent seg selv opp på base, og passer 

heller på at elevene holder seg der de har satt opp at de skal være. Personalet opplever at 

disse nye rammene fungerer veldig fint, og det er blitt mer ro på SFO. Foresatte melder 

om det samme. De individene som har ekstra behov for stillhet har egen avtale med SFO. 

En kommentar fra FAU: Noen barn sier at de må velge mellom «Jente Lego» eller «Gutte 

Lego» (to forskjellige Lego-baser?), og vi forstår det slik at det da er snakk om Lego 

Friends eller Lego City. Hvis det stemmer at SFO kaller lego-basene for «Gutte Lego» 

eller «Jente Lego», er det et ønske fra FAU å heller bruke «Lego Friends» eller «Lego 

City». 

 

10. Sagaen om FAU-stolene: For stoler av adekvat kvalitet vil det koste kr 18 000 for 1 tralle à 

50 stoler. FAU mener vi har behov for 3 stk. traller. Det ble diskutert om vi kan få lokalt 

næringsliv til å sponse. Avventer å sette i gang med innhenting av sponsorer til at FAU-

leder har vært på brukermøte for Ågotneshallen. Problemstilling: Må FAU avse 

lagringsplass i Ågotneshallen? Mulig løsning: Bomberommet ved Kantinen. 

 

11. Gjenglemt tøy: medlemmer av FAU sortere i gjenglemt tøy. Veldig mye fint! Men en del var 

ubrukelig pga muggdannelse (våte håndllær/baderøy var blandet med annet gjenglemt). 

FAU ønsker å sette opp en «Gratis butikk» v/ Kantinen. Rommet må ryddes først, og FAU 

ser behov for å kjøpe inn utstyr som klesstativ/klesbøyler/annet for enkel opp- og 

nedrigging av gratisbutikken. Det som ikke blir hentet, ønsker FAU å gi videre til veldedig 



organisasjon. For å hindre muggdannelse, ble det diskutert at skolen kan ha et separat 

sted for gjenglemt vått tøy. 

 

12. 17.mai komiteen + Sosialkomiteen og medlemskap i FAU: For bedre koordinering av 

arrangementer og informasjonsflyt er det et ønske fra FAU at 17.mai komiteen og 

sosialkomiteen stiller med ett medlem (17.mai leder?) på FAU møter. Medlemmet vil ikke 

ha stemmerett.  

 

13. 17.mai komiteen: Det er utfordrende med rekruttering til 17.mai komiteen fra årets 3.trinn 

og 1.trinn. 3.trinn har et stort ansvar for aktiviteter, så behovet for frivillige her er størst. 

Mulig løsning å kalle inn til møte. Men hvem skal ta ansvaret for å kalle inn? FAU-leder 

diskuterer med rektor.  

 

14. Ny forskrift til ny opplæringslov: Kopi av forslag til forskrift etter ny opplæringslov ble delt 

ut til medlemmer av FAU. Innhold: Skoledemokrati, ordensreglement,  

saksbehandlingsregler for permisjon av undervisningen. Kommunen ønsker 

tilbakemelding fra foreldre. Lekse til neste SU-møte. 

 

15. Det skal arrangeres stafett Løp for Livet. FAU vurderer å stille med lag/utfordre foreldre? 

 

16. Snuhammeren under disko: Stor problem at foreldre kjører elevene sine helt til døren ved 

gymsalen når veien fra snuhammeren til døren er ment for gående. Skaper farlige 

situasjoner. Mulig løsning: Sette opp sperrebukker ved snuhammeren ved neste 

arrangement? 

 

17. FAU mener det er behov for 10 nye bord ifm. arrangementer i Ågotneshallen. Venter på 

nytt tilbud på Jula før det kjøpes inn. 

 

18. HC-parkering i snuhammeren: Skolen har bestilt ny merking. 

 

19. Julegaver til ansatte ved skolen: FAU har tidligere år ordnet felles julegave til alle ansatte 

ved skolen på vegne av elever/foreldre. Ble vedtatt at det gjøres igjen i år for at alle blir 

inkludert og at alle ansatte får likt. Ikke begrenset til lærere. 

 

Referent: Hege 4A, renskrevet notater av Anja, 1.trinn. 


